
Mondelinge vragen Actiepartij  over de reactie van wethouder Mooij op het vertrek van directeur 

Brouwer van Hart (zie bijlage). 

1. De heer Mooij zou volgens artikel in het HD volkomen verrast zijn door het vertrek van de 

directeur; is de weergave van zijn reactie in het artikel juist? 

2. Al zeker een jaar geleden spraken wij in de cie ontwikkeling over de verhuisplannen van Hart 

naar de Kleine Houtweg. In bredere zin heb ik toen al aangegeven, dat er behoorlijk wat onrust en 

ontevredenheid leefde onder de docenten en bij de or van Hart. Zowel over de verhuizing naar wat 

de directeur de 'vitrine' van Hart noemde, als over de koers die in het nieuwe beleidsplan van Hart 

werd uitgestippeld. Ook toen waarschuwden wij al, dat het personeel uiteraard niet zat te wachten 

op collectief ontslag. Sterker: ik heb toen al aangegeven, dat het vertrouwen van de or in de directie 

van Hart inmiddels geheel was verdampt. Kan de wethouder daarom uitleggen, waarom hij nu 

ineens zo verbaasd zegt te zijn over de nu ontstane situatie? 

3. Hoe denkt de wethouder dit probleem nu alsnog te kunnen 'lijmen', als hij toch allang had kunnen 

weten van de al langer bestaande onvrede over de koers van de directie? 

4. De wethouder stelde destijds dat het niet nodig was dat de raad zich bezig zou houden met het 

interne beleidsplan van Hart, ondanks de al genoemde onvrede onder het personeel. Is de 

wethouder, ondanks de nu ontstane situatie, nog steeds van mening dat de raad zich niet met die 

kaders bezig zou moeten houden? 

5. Als de wethouder zo verbaasd zegt te zijn over het vertrek van de directeur, hoe verklaart hij dan 

dat recent de boekhouding van Hart voor nader onderzoek door de gemeente zelf is meegenomen? 

Kennelijk was of is er dan immers een reden om wel te twijfelen aan de handel en wandel in deze 

organisatie, dus kan de wethouder uitleggen hoe zijn verbazing zich verhoudt tot dit onderzoek naar 

de boekhouding? 

6. De wethouder geeft ook een voorzet op het door mij al een jaar geleden aangestipte voornemen 

om het personeel te ontslaan en ze als zzp'ers in dienst te nemen. Ziet hij dit werkelijk als wenselijk, 

noodzakelijk en haalbaar? 

7. Wat die haalbaarheid betreft: onze fractie heeft in een eerder gesprek met de nu opgestapte 

directeur al eens aangegeven, dat die route naar alle waarschijnlijkheid niet wettig is; het ontslaan 

van personeel om ze vervolgens als zzp'ers in te zetten staat op zeer gespannen voet met het 

arbeidsrecht en andere wetgeving. Graag zou ik dan ook de toezegging krijgen dat de raad op korte 

termijn een nadere schriftelijke toelichting hierop en op andere voornemens krijgt, als het gaat om 

de koers die Hart i.h.k.v. de bezuinigingen van plan is te gaan varen en de visie van het college 

daarop. 

8. Eerder heb ik ook al aangegeven dat in zo'n scenario het allicht voor het personeel beter en 

verstandiger is, dan maar helemaal te breken met de huidige directie en management en zelf als 

coöperatie zonder al teveel overhead een instelling voor cultuureducatie op te zetten. Graag zou ik 

ook op dit denkbare scenario een heldere reactie van het college ontvangen in de al verzochte 

schriftelijke toelichting over de koers van Hart. 
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